
Vragen voor het Vragenhalfuurtje van 12 mei 2021

Vragen van : SP
aan wethouder : A.J. Wolthers
over : bedankbrief deelname participatie Mobiliteitsvisie

De afgelopen dagen hebben inwoners die hebben meegedaan aan de participatie van de 
mobiliteitsvisie de hieronder opgenomen email ontvangen, om ze voor hun bijdrage te danken en 
een update te geven van de mobiliteitsvisie.

Een dank en update is een go de gewoonte. Echter, Opvallend is de volgende passage:

Verschillende andere zaken worden nog verder onderzocht alvorens ze in het actieplan meegenomen 
worden, zoals een tunnel onder de hei en de fysieke locaties van de connected hubs.

Dit is geen accurate weergave van wat er door de raad is besloten.

De tunnel, autoluwe binnenstad en de hubs worden namelijk, evt na onderzoek, meegenomen in de 
participatie van de omgevingsvisie. Dat betekent dat inwoners zich er nog over kunnen uit spreken 
en dat de gemeenteraad daar iig nog drie maal (eind fase 2,3, en 4) over moet besluiten.

Van een actieplan mbt de tunnel of de hubs is dus voorlopig nog geen enkele sprake.

Zoals geformuleerd is het nogal slordig. Het is op zijn minst onvolledig. Het kan bij mensen de 
verkeerde indruk wekken en tot verwarring of onrust leiden.

Naar de mening van de SP moeten onze inwoners juist geinformeerd worden.

We horen graag van de wethouder:

- hoe deze passage gelezen moet worden, en hoe deze zo tot stand is gekomen

- wanneer de wethouder de deelnemers een correctie stuurt waarmee het juiste proces wordt 
uitgelegd mbt de elementen die nog in de omgevingsvisie worden meegenomen.  

Graag beantwoording in of vóór de commissie van 12 mei.

Conceptantwoord -penvoerder is Frances van Kooten, telefoonnummer 06-28488843
Zoals ook aangegeven in het raadsbesluit van de mobiliteitsvisie alsmede ook in deze bedankbrief, 
zit er geen licht tussen wat er besloten is en wat hieronder staat.
 
De tunnel alsmede ook de connected hub zal eerst worden onderzocht, als onderdeel van de 
omgevingsvisie en meelopen in de het proces en de planning hiervan. Dit geldt ook voor de 
participatie die hierbij hoort. Pas nadat de onderzoeksresultaten bekend zijn worden deze 
besproken en voorgelegd aan de raad.  
 
De aanscherping waar u het over heeft, als onderdeel van de omgevingsvisie, bij deze 2 
onderwerpen staat op de website alsmede ook in het raadsvoorstel en is uitvoerig met de 
participanten gedeeld.




